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Eladó Téglalakás, 70 m2, Kaposvár
32 500 000 Ft ( ~80 324 € )

Kaposvár belvárosában eladó egy 70m2 es téglalakás.

Adatlap sorszáma: #696900401

Szobák: 4

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1965

Felújítás éve: 2022

Kilátás: Udvari

Tájolás: Nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Kábeltévé

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: E

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó Kaposvár belvárosában egy 70 m2-es téglalakás. Az ingatlan a 60-as évek

közepén épült. Külső szigetelést megkapta és a nyílászárók cseréje is

megtörtént. Tetőhéjazat cserélve lett néhány éve és a villanyhálózat cserére is

sor került. Az ingatlan fűtését gázkonvektorok biztositják, melegvizet gáz üzemű

bojler ad. Az alsó szinten a konyhát találjuk és a fürdőt sarokkáddal. Beljebb

lépve tágas, világos nappali terül elénk, ebből érjük el az alsó szint hálószobáját

is. A felső szintre érve egy közlekedő segít eljutni a két szobához. A tetőtéri

ablakok is hőszigeteltek. A felső szint fűtését elektromos panelek biztositják. Az

ingatlan egy elektromos kapun át érhető el egy csendes nyugodt udvarban.

Gépjármű parkolása itt lehetséges a lakás előtt. Osztatlan közös a tulajdon a

további 12 lakással együtt. Üzemeltetésében és fenntartásában sem okoz ez

semmilyen akadályt, csupán formalitás. Saját mérőórákkal

rendelkezik. Ajánlanám ezt a csendes, nyugodt és tágas lakást fiataloknak, a

belváros közelsége miatt, Megyei Kórház az utca végén, boltok, gyógyszertár, és

gyakorlatilag minden elérhető perceken belül.  

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!       

 

Eine 70 m2 große Backsteinwohnung im Zentrum von Kaposvár zu verkaufen.

Die Immobilie wurde Mitte der 60er Jahre gebaut. Es wurde von außen isoliert

und die Fenster und Türen wurden ersetzt. Das Dach wurde vor einigen Jahren

erneuert und das Stromnetz wurde ebenfalls erneuert. Die Immobilie wird mit

Gaskonvektoren beheizt, und die Warmwasserbereitung erfolgt über eine

Gastherme. Auf der unteren Ebene befinden sich eine Küche und ein

Badezimmer mit einer Eckbadewanne. Beim Betreten der Wohnung gelangt man

in ein geräumiges und helles Wohnzimmer, von dem aus man das Schlafzimmer

auf der unteren Ebene erreicht. Eine Diele führt zu den beiden Schlafzimmern.

Die Fenster im Dachgeschoss sind ebenfalls isoliert. Das Obergeschoss wird mit

elektrischen Heizkörpern beheizt. Der Zugang zum Grundstück erfolgt über ein

elektrisches Tor in einem ruhigen Innenhof. Parken ist vor der Wohnung möglich.

Die Immobilie wird mit 12 anderen Wohnungen geteilt. Dies ist eine Formalität

und stellt kein Hindernis für den Betrieb und die Instandhaltung der Wohnung

dar. Es hat seine eigenen Zähler. Ich würde diese ruhige, friedliche und

geräumige Wohnung für junge Leute empfehlen, aufgrund ihrer Nähe zum

Stadtzentrum, dem Kreiskrankenhaus am Ende der Straße, den Geschäften, der

Apotheke und praktisch allem, was in wenigen Minuten erreichbar ist.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

A 70 m2 brick apartment for sale in the centre of Kaposvár. The property was

built in the mid-60s. It has been insulated from the outside and the windows and

doors have been replaced. The roof was replaced a few years ago and the

electricity network was also replaced. The property is heated by gas convectors

and hot water is provided by a gas boiler. On the lower level there is a kitchen

and a bathroom with a corner bath. On entering there is a spacious and bright

living room, from which you can reach the bedroom on the lower level. A hallway

leads to the two bedrooms. The attic windows are also insulated. The upper floor

is heated by electric panels. The property is accessed via an electric gate in a

quiet courtyard. Parking is possible in front of the apartment. The property is

shared with 12 other apartments. This is a formality and does not present any

obstacles to its operation and maintenance. It has its own meters. I would

recommend this quiet, peaceful and spacious apartment for young people, due

to its proximity to the city centre, County Hospital at the end of the street,

shops, pharmacy and practically everything within minutes.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


